



Plaza

Comfort. Effortless Interactions.

Plaza is the perfect complement to any office environment. With its streamlined design and subtle aesthetic style, the chair offers true comfort and convenience. Ideal for any type of office layouts, from open spaces, small meeting areas to large conference rooms, Plaza effortlessly adapts to any workplace. Balancing naturally with the work you do, it's the only chair you'll ever need.

舒适之作 轻盈互动

Plaza 可以让任何办公环境变得更加完美。Plaza 凭借流线型设计和精致的美学风格,为您提供真正的舒适和便捷。它可以适用于任何办公场景的布局,从开放式空间到小型会议区域,以至大型会议室,Plaza 都配搭的怡然自得、轻松自如。 Plaza 让您在工作里感受自然流畅和张弛有度的完美体验,是您办公座椅的不二选择。



Advanced Breathable Mesh 高级诱气的网布



Streamlined Seat Cushion 流线型的座垫



Top-notched Intuitive Synchronized Mechanism 顶尖的同步倾仰机关



High-tech Intuitive Adjustment 高科技便捷的线控调节装置

Advanced Breathable Mesh

Your body is kept cool and comfortable through Plaza's high-elasticity German mesh. Made with durable nylon fiber, it enhances air circulation and moisture absorption.

高级透气的网布

Plaza 座椅采用德国进口高弹性和耐用尼龙纤维制成的网布,能增强空气流通和排汗吸湿的性能, 让您保持身体干爽舒适。

Streamlined Seat Cushion

Designed to easily adapt to the natural seated posture, the streamlined seat cushion offers comfort for extended periods throughout the day.

流线型的座垫

流线型的座垫设计更加贴合自然坐姿,让您久坐舒适。

Top-notched Intuitive Synchronized Mechanism

Ergonomically designed, the Plaza includes an external Intuitive Synchronized Mechanism, allowing the chair to be easily moved into the recline position at the pull of a lever for comfortable seating.

顶尖的同步倾仰机关

符合人体工学的设计,Plaza 外置一个一目了然的线控同步倾仰机关,只需拉动调节杆按钮,便可轻松地将座椅升降或倾仰至您所需要的最理想的舒适位置。

High-tech Intuitive Adjustment

With its simple design and advanced engineering, the Intuitive Adjustment combines state-of-the-art ergonomic functions and technology that supports your every task and gesture.

高科技便捷的线控调节装置

凭借简洁的设计和高超的工艺水准,线控调节装置结合了最先进的人体工学功能和技术,可随您 各项工作的需求和全身的活动进行适合的坐姿调整,让您办公舒适称心。







Inspired by aesthetics design, Plaza chair fits into work space. It is a clever choice that blends communication, interaction, comfort and visual appeal. Plaza 座椅的设计灵感来自于美学格调,适用于每个办公空间。Plaza 座椅绝对是您奢睿明智的选择,它被巧妙地运用于团队的沟通与互动中,同时让您陶醉在舒适的坐感和视觉美感中。

Material Option 物料选择

Mesh 网布







和白

Shadow YS02 振影

Black YS01 亮黑

Fabric 布料







Bone YZ03

Tauple YZ02 褐灰

Dark Night YZ01 黑夜

Frame Color 框架颜色







Light Grey 浅灰色

Dark Grey 深灰色

Black 黑色

Tel: (852) 2828 6888

Remark备注

Color variation may occur on printed matters. Please refer to swatch cards or actual product sample. 颜色可能因印刷效果而出现差异,因此以色卡或真实样本为准。

Lamex

Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海Beijing 北京Guangzhou 广州Shenzhen 深圳Dongguan 东莞Tel: (86) 21 6278 8888Tel: (86) 10 8521 7588Tel: (86) 20 3892 2422Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31300Tel: (86) 769 8203 1111Chongqing 重庆Hong Kong 香港HNI Singapore 新加坡

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆

Tel: (86) 23 6711 3598

Hong Kong & Asia Pacific 新香港及亚太区

Tel: (65) 6817 8750

Tel: (86) 800 820 6073 | (86) 800 820 6073

Tel: (852) 2828 6000